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Sz. P. Marek Wojtkowski

Prerydent Wloclawka

Zwracam siq z proSb4 o podjgcie odpowiednich dzialaf zmierzaj4cych

do zlikwidowania problemu, jaki dla wielu mieszkanc6w stanowi zb)1 szybka i gloSna jazda

tzw. rajdowc6w ulicami Sr6dmiedcia, w tym Placu WolnoSci. Wieczorne i nocne ,,popisy"

kierowc6w stwarzaj A ogromne zagro\enie dla pieszych, jak r6wnieZ duZe uci4zliwoSci

(w postaci halasu) szczeg6lnie dla ludzi w podesztym wieku, ceni4cych sobie ciszg i spok6j.

Z wyrazami szacunku
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